
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
mimořádného  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 23.10.2019     

Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 33 8 0
Vedoucí odborů MMK
zaměstnanci MMK,
ředitelé org. MMK

8
1
5

1
1
2

7

3
5Občané, hosté 0

                 
Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor Ing. Jan Wolf. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v době 
zahájení bylo přítomno 33 členů zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Z mimořádného zasedání 
ZM Karviné se omluvili: paní Naděžda Antalová, Mgr. Andrzej Bizoň, Mgr. Petr Juras, Bc. Jiří Holovka, MUDr. 
Zdeněk Vojkůvka, pan Antonín Barák, pan Ladislav Hammer a dodatečně Mgr. Iveta Hudzietzová
Dále bylo přistoupeno k procedurálním otázkám. Řekl, že hlasovat budeme veřejně, ručně. Byly určeny tyto 
sčitatelky: Ivana Legerová, Jitka Korzonková, Romana Plecháčová a Bc. Petra Klapsiová. Hlavní sčitatelkou určil 
Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z mimořádného zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu 
Nekardovou. Připomněl, že na mimořádném zasedání bude projednán pouze jeden bod dle programu MZM.

                 
ng. J. Wolf - sdělil, že ověřovateli zápisu byli navrženi: Ing. Radek Podstawka a Mgr. Aleš Hujík. O 
předložených návrzích nechal hlasovat. 

HLASOVÁNÍ : č. 1
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 163
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - dále nechal hlasovat o programu mimořádného zasedání ZM Karviné.

HLASOVÁNÍ : č. 2
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 163
Program mimořádného zasedání ZM Karviné byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf - v souladu s článkem 14.1 JŘ ZM Vás informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti 
nasvědčují, že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat výhodu 
nebo škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou zastupuje na 
základě zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost před zahájením 
zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové zastupitelstva a 
členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnění, povinni při jednání zastupitelstva, ve kterém 
vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, jestliže 
se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma anebo mají-li na věci jiný 
osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování; oznámen je vždy 
součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý.

1)   Záměr realizovat projekt Sportovní areál ul. Leonovova, Karviná-Hranice
Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, který ve spolupráci s Odborem 
majetkovým připravuje záměr realizace uvedeného projektu, jehož náplní je výstavba nového areálu pro 
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provozování různorodých sportů. Řekl, že dotaci lze získat max. na 50 % ze způsobilých výdajů s tím, že lhůta k 
podávání žádosti o dotaci je do 31.10.2019. Realizace akce musí být ukončena nejpozději 31.12.2020. Záměr byl 
projednán v radě města, která doporučila zastupitelstvu města schválit předložení žádosti o dotaci do dotačního 
titulu MŠMT, a to na realizaci, předfinancování a spolufinancování „Projektu“. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi.

D i s k u z e :

p. P. Letocha - zeptal se, zda uvedený záměr nějak souvisí s probíhající anketou určenou pro občany města, kteří 
mohou na základě hlasování rozhodnout a vybrat jeden ze 6 navrhovaných projektů k realizaci. Zajímalo ho, zda má 
projekt „Skate park pod areálem Obchodní akademie Karviná“ s tímto záměrem něco společného nebo má mít na 
něj nějakou návaznost.
Ing. J. Wolf - domníval se, že projekt je součástí uvedeného záměru s tím, že dnes není známo, zda na něj město 
Karviná získá dotaci od Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy. Pokud dotaci nezíská, nebude možné projekt 
realizovat celý, ale pouze po etapách ze schválených finančních prostředků města (3 mil. Kč). V dalším roce pak 
dojde k realizaci další fáze projektu. Pokud se městu podaří získat 50 % dotaci, bude možné realizovat projekt 
najednou. 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal hlasovat o návrhu usnesení bodu programu 
č. 1.

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 33
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 164
Návrh byl schválen.

                 
Ing. J. Wolf – protože byly projednány všechny body programu, jednání mimořádného zasedání 
Zastupitelstva města Karviné tímto ukončil. 

Řekl, že na dalším řádném jednání se zastupitelstvo města sejde dne 04.11.2019 v17:00 hodin, v Aule OPF 
Karviná.

z pov. Ing. Lukáš Raszyk, v. r.
.................................................
Ing. Jan Wolf
primátor

Ověřovaté zápisu:

Ing. Radek Podstawka, v. r.
............................................
Ing. Radek Podstawka

Mgr. Aleš Hujík, v. r.
...........................................

Mgr. Aleš Hujík

V karviné dne 25.10.2019
Zapsala: Jana Nekardová, v. r., zaměstnankyně Oddělení KP
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